

在中国做生意？

请选择全亚洲最先进、最富经验的
加拿大法律顾问，助你达成愿望。

Osler Renault被公认为亚洲之中极为优秀的加拿大律师行。在中国成立合营企业及安排财务，无论在零售、制造、基建以至地产投资各方面，我们都以能对顾客提供宝贵的意见见称。我们的顾客包括了数间加拿大最大的企业。再者，我们亦积极地为在加国开创业务的中国顾客提供服务。

在这整个令人振奋的地区，Osler Renault的承诺就是向客户提供最佳服务。我们在香港及新加坡的办事处能协助你开展在中国及东南亚各地的业务。想进一步了解Osler Renault如何能令你在这个区域的生意著著领先，请联络香港办事处的 Steven Trumper,电话是852-2877-3933

Doing business in China?

Choose Canada's leading
experienced, legal advisors
in Asia to help you pursue
your opportunities.



London • Paris • Hong Kong • Singapore

下列两大律师行的国际合伙公司

An International Partnership of:

OSLER, HOSKIN & HARCOURT - Toronto, Ottawa

OGILVY RENAULT - Montreal, Quebec, Ottawa

Osler Renault is recognized as a preminent Canadian law firm in Asia. We are considered a leader amongst Canadian firms in advising Canadian companies on the establishment and financing of joint ventures in the People's Republic of China, including retail, manufacturing, infrastructure and real estate investments. Our clients in China include several of Canada's largest companies. Additionally, we actively serve Chinese clients wishing to establish businesses in Canada.

Osler Renault is committed to serving our clients' needs throughout this whole exciting region. With offices in Hong Kong and Singapore we assist clients as they pursue their interests in China and other parts of Southeast Asia. For further information regarding how Osler Renault can help you take advantage of the opportunities available to those with business interests in the region, contact Steven Trumper in our Hong Kong office at 852-2877-3933.

**OSLER
RENAULT**

加拿大律师及大律师事务所
CANADIAN BARRISTERS AND SOLICITORS